

尊敬的华夏爱迪生中文学校家长，

2025年2月2日春季学期开始。当天恰逢学校春节晚会，因此上课时间将作以下调整：中文课一节，文体课暂停。学校春节游园活动包括蹦床将于1点开放，孩子们上课之余可以参加春节活动，开心过年！

时间：1:00 - 1:50pm 低年级中文课（原1:30-3:20pm）

2:00 - 2:50pm 高年级中文课（原3:30-5:20pm）

1:00 - 3:30pm 嘉年华游园活动

3:30 - 6:00pm 春晚演出

地点：Edison High School（50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817）

◆ 华夏爱迪生中文学校春晚活动包括各类游园游戏，嘉年华，舞台表演及抽奖。参与节目的演出者无需另外购买门票，套票将于演出当天由老师或节目领队统一发放。套票已含一张抽奖券，也欢迎大家购买额外的奖券。奖品多多，机会大大！请注意10岁及以下的儿童需要由家长全程陪同。即使儿童演员已经有赠送演出套票，但是陪同家长依然需购票。学校春晚活动对外开放，欢迎新老家庭，同学朋友前来参加！订票链接：<https://forms.gle/ZrVpndZjfBJCvfUv7>

各类抽奖奖品和商家赞助的礼品已经陆续公布，祝大家好运：

<https://docs.google.com/presentation/d/e/2PACX-1vQH0jKy7rtWcn5Ku51FT2Ktk-GSsrcTfrHG3bWyuNLEQkQMUj2Xz05qYrBkdHUaOIngz86hb1d7zM7J/pub?start=true&loop=true&delays=3000>

◆ 家长值班每学期一次，请按链接选择合适的时间和项目：

<https://www.hxedison.org/ParentDutySignup.html>

祝大家春节愉快！

校长 李晶

Dear all Huaxia Edison Families,

Spring semester starts on 2/2//2025. Due to the Lunar New Year gala, the class time has been adjusted to start at 1pm, and cultural classes will not take place. Celebration activities including carnivals will be set up by 1pm, and students are welcome to participate while not in class.

Time: 1:00 - 1:50pm chinese class (for classes originally scheduled for 1:30-3:20pm)  
2:00 - 2:50pm chinese class (for classes originally scheduled for 3:30-5:20pm)  
1:00 - 3:30pm Carnival and celebration activities  
3:30 - 6:00pm Performance

Address: Edison High School (50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817)

◆ Lunar New Year celebration includes various games, a carnival, stage performances, and a raffle. It is open to the public, and we welcome both new and returning families, students, and friends to join us! Ticket booking link: <https://forms.gle/ZrVpndZjfBJCvfUv7>

Performers do not need to purchase separate tickets. The tickets will be distributed by the teachers or program leads on the day of the performance. Children aged 10 and under must be accompanied by a parent at all times. Although the child performers have been given a complimentary ticket, the accompanying parent still requires an event ticket.

Take a peek into the raffle rewards:

<https://docs.google.com/presentation/d/e/2PACX-1vQH0jKy7rtWcn5Ku51FT2Ktk-GSsrcTfrHG3bWyuNLEQkQMUj2Xz05qYrBkdHUaOIngz86hb1d7zM7J/pub?start=true&loop=true&delayms=3000>

Good luck!

◆ Parent duty is once a semester. Please sign up for the time slot that fits your schedule.  
<https://www.hxedison.org/ParenDutySignup.html>

Happy Lunar New Year!

Jing Li (Principal of Huaxia Edison Chinese School)  
Email: [principal@hxedison.org](mailto:principal@hxedison.org)